
NAJPRV ZAOČKUJTE IBA POLITIKOV. AK
PREŽIJÚ, VAKCÍNA JE MOŽNO BEZPEČNÁ.
AK NEPREŽIJÚ, KRAJINA JE V BEZPEČÍ
- CZ24 News | 19. prosince 2020

Znie to ako vtip, ale nie je. Návrh je od Poľskej spisovateľky Moniky Wiszniewskej, viď v originálnom
článku autora menom Peter Koenig. Takýto návod na vakcináciu – mierne som si ho upravil vložením
„možno“ – som našiel na GlobalResearch.

Vzhľadom na to, ako „v súťažnom šprinte“ boli vakcíny vyvíjané a nasadené, v čase ktorý nemá
obdobu, ale vzhľadom na to o aké zárobky z toho ide Farmaceutickým firmám, čas na testovanie
zodpovedajúce predpisom nebol. Kto prv príde, ten prv žere a viac sa nažere. A pritom ide o vakcínu
s protizákonnými vlastnosťami – predstavuje u pacienta genetickú zmenu, ktorá sa následne nedá
odstrániť.

Ale to som už v predošlých blogoch spomínal, to stačí. Teraz nejaké novinky – vakcínu Billa Gatesa,
od firmy Moderna, dokončili a skúša sa. Je to tiež „vakcína meniaca ľudský genóm“, a keďže Gates to
financuje aj propaguje, aj na tom zarobí, mal by byť – osobne – ďalším testérom. Ale dostať tú istú
vakcínu ako ostatní testovaní.

Totiž z tých prvých 45 zdravých dobrovoľníkov-testérov museli byť všetci hospitalizovaní s vážnym
poškodením zdravia. Môže teraz pokračovať na väčšej vzorke – 4000 zdravých dobrovoľníkov – a
potom sa tá vakcína stane predmetom objektívnej informačnej kampane. Tá by mala všeobecnú
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populáciu informovať, a špeciálne tých, ktorí majú záujem navždy si zmeniť DNA, čo znamená a
implikuje vakcinácia touto vakcínou od firmy Moderna.

Len potom by sa vec mala otvoriť pre ostatných, ktorí chcú dobrovoľne dať zmeniť svoj genóm, s
plnou informovanosťou o tom, že ak následkom očkovania vznikne nejaký neskorší účinok,
NEMOŽNO ho už nikdy skorigovať, a zmeny DNA môžu byť prenesené na nasledujúcu a ďalšie
generácie.

A okrem toho, existuje značne skeptický pohľad medzi ľuďmi na akúkoľvek Covid-19 vakcínu. Z
viacerých dôvodov. Snáď ako prvá – pretože v skutočnosti vôbec nie je potreba vakcíny. Existujú iné
všeobecne známe lieky, ktoré dokážu vyyliečiť, a sú dokázané ako účinné v liečení nového
coronaviru, zvlášť hydroxychloroquine (známy najmenej 60 rokov a používaný úspešne na boj proti
malárii, a v poslednom čase bol rovnako úspešne používaný proti Covid-19), a chlorit sodný (sodium
chlorite – NaCIO, podľa vzorca teda nie soľ), najlepšie nasadzovať podľa návodu medického dozoru. A
sú tu ďalšie, ako na Kube vyvinutý Interferon beta-1a. Čína použila hydroxychloroquine a Interferon
beta-1a a ich kombinácie, ako aj iné ne-vakcinačné lieky, čím úspešne a rýchle bojovala proti, a
ovládla, SARS-2-NoV (Covid-19).

A aj tak, obidve tieto liečebné a úspešné medikácie, hydroxychloroquine a NaCIO boli zakázané v
USA a vo väčšine krajín EÚ – zakázané pod pokutami lekárom ktorí by ich použili – v podpore pre
zatiaľ neznáme vakcíny – vakcíny, ktoré sľubujú že sa stanú multi-multi trilion-dolárovým biznisom.
Predstavte si akým svetom sme sa stali! Niet sa čo čudovať, že ľudia sú podozrievaví.

A vo večerných správach RTVS som sa dopočul, že koluje veľké množstvo všelijakých hoaxov, a nejak
z toho vyplynulo, že práve toto čo tu píšem je tiež jeden z tých hoaxov. Ostáva dúfať, že tie vakcíny
vážne ľuďom neuškodia, a ak áno, že niekto bude za to braný na zodpovednosť. Vzhľadom na
charakter tých vakcín to ale postihnutým nemôže pomôcť, nebude to možné.
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